
  

 

  
 
 
 

PROTOKOLL FRA MØTE I LANGHUS MENIGHETSRÅD 19.03.20 KL 19.00 – 20.30 

VIA SKYPE 

 

Til stede:  Erik Bråtveit Holm, Tom Egil Nordengen, Solveig Vegge Antonsen, Solvor 

Larsen, Gunnar Ingvaldsen, Dag Pagander, Terje Baugerød og Liv Magnhild 

Østebrød 

 

I tillegg møtte sekretær Hanne Børresen, uten stemmeberettigelse. 

 

Forfall:  Medlem: Charlotte Næss  

Vara: Bjørg Bakken, Jan Kåre Baumann og Helle Borschenius 

 

 

Sak 16/20    Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll 

Saker til eventuelt A) Signaturrett til enhetsregisteret, B) 

Kommunikasjonsansvarlig, C) Korledere og andre ansatte betalt av 
menighetsrådet – permittering? D) Digitale gudstjenester og konserter, E) 

Tiltak for eldre og de i risikogrupper, F) Klokkerstillingen 

 

Vedtak: Innkalling 19.03.20 ble godkjent med nevnte saker under sak 22/20 

Eventuelt. Protokoll 11.2.20 ble tatt til etterretning. 

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

Sak 17/20 Godkjenning av regnskap 2019  

 Vi gjør innhogg i oppsparte midler hvert år fordi vi ønsker å lønne 

menighetsmusiker, menighetspedagog, ungdomsarbeider og korledere. Målet 

for 2020 må være å øke givertjenesten, slik at vi ikke spiser så mye av det vi 

har spart opp. Menighetsrådet ønsker å sette ned en arbeidsgruppe for å gå 

igjennom stillingene menighetsrådet betaler for.  

 

Vedtak: Regnskapet er gått igjennom og vedtatt.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 18/20 Disponering av underskudd 2019 

Vedtak: Menighetsrådet vedtar at merforbruk av midler for 2019 på kr 

236 374,- dekkes av Langhus menighets fondsmidler. Budsjettet for 2020 

ajourføres.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 DEN NORSKE KIRKE 
 Langhus menighet 



Sak 19/20 Godkjenning av budsjett 2020  

Menighetsrådet ønsker å jobbe med givertjenesten og vil øke den til kr 

100 000,-. Pga usikre tider fremover, tar vi opp saken om budsjett igjen i juni 

og ser om noe må justeres.  

 

Vedtak: Menighetsrådet ønsker å heve givertjenesten til kr 100 000,- og vedtar 

ellers budsjettet.   

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

Sak 20/20 Plassering av stoler i kirkerommet 

Et spørsmål om vi skal sette stol-rekkene rett, slik at de står mot alteret og sette 

merker i gulvet. På denne måten blir det lettere å holde gangene til 

nødutgangene åpne og kirkerommet ryddig. Det vil være lettere å se fremover 

når stolene står litt på skrå, da ser man mellom de foran seg istedenfor inn i en 

rygg. 

 

Vedtak: Erik B Holm innkaller menighetsrådet til en dugnad for å redusere ant 

stoler pr rad, for å sikre nødutgangene, samt sette teipmerker i gulvet. Det er 

fortsatt et ønske om at stolene skal stå litt på skrå.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

Sak 21/20 Status arrangementer sett i lys av corona-epidemien 

A) Årsmøte 

Årsmøte utsettes på ubestemt tid og holdes så fort det lar seg gjøre. Dato 

for møte kunngjøres 3 uker før møtet.  

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

B) Menighetsfest 

Menighetsfesten utsettes inntil videre. Vi tar opp saken igjen over 

sommeren.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

C) Menighetsweekend 

Ski ønsker å ha sin egen menighetsweekend i år – åpen for samarbeid 

senere. Siggerud er positive. Erik B Holm tar kontakt med Slora og sjekker 

muligheter til høsten. Deretter avgjøre vi dato over mail.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 

 



Sak 22/20 Ungdomsarbeid i samarbeid med Ski 

Ski menighet har tatt kontakt og ønsker å se på mulighetene med mer 

samarbeid over soknegrensene ved ungdomsarbeidet. Ski har Tensing mens 

Langhus har UNGmesse. Fint om noen i staben til Ski kan være med å lage 

UNGmesse, så vil ungdommer fra Ski treffe kjente fjes når de kommer til 

Langhus. Menighetsrådet oppretter en gruppe som kan møte Ski og jobbe 

videre med tankene.  

 

Vedtak: Erik B Holm og Solveig Antonsen fra menighetsrådet utgjør, sammen 

med Tom Egil Nordengen og Sarah Krebs, gruppen fra Langhus som ønsker å 

møte Ski og snakke om samarbeid over soknegrenser. Erik B Holm tar kontakt 

med menighetsrådsleder i Ski.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

Sak 23/20 Eventuelt 

A) Signaturrett i enhetsregisteret 

Hanne Børresen trenger signaturrett for å gjøre endringer.  

Vedtak: Langhus menighetsråd gir Hanne Børresen signaturrett i 

enhetsregisteret for Langhus sokn. 

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

B) Kommunikasjonsansvarlig 

Det har kommet mail fra Sarah Krebs med ønske, forespørsel om 

menighetsrådet er villig til å ansette en med ansvar for all kommunikasjon 

med ungdommer (spesielt). Dette er en god tanke, men menighetsrådet 

ønsker ikke å ansette flere sånn situasjonen er nå. Kan tas opp igjen senere.  

Vedtak: Langhus menighetsråd ønsker ikke ansette noen 

kommunikasjonsansvarlig nå. 

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

C) Korledere og andre ansatte betalt av menighetsrådet – permittering? 

For å ha krav på dagpenger, må den ansatte ha minst 0,75 G i inntekt. Disse 

småstillingene faller utenfor det og foreløpig ønsker ikke menighetsrådet å 

permittere noen.  

Vedtak: Langhus menighetsråd ønsker ikke å permittere noen per dags dato.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

 

 



D) Digitale gudstjenester og konserter 

Tom Egil Nordengen og Lorenzo Nardocci skal ta opp en enkel 

gudstjeneste i Siggerud kirke fredag. Denne skal sendes søndag kl 11:00 

via facebookgruppene til Langhus og Siggerud. Søndag kveld skal Lorenzo 

Nardocci arrangere Langhus Live, streamet fra Langhus kirke kl 19:00. Det 

er ønskelig å gjøre noe i forbindelse med påskedagene også, sammen med 

prestene i Ski, Johannes Ulstein, Anne Jørstad og Sven Holmsen. Ole 

Øyvind Heier, AO Production, leies inn som teknikker.  

 

Vedtak: Langhus menighetsråd ønsker å bruke penger på å lage gode digitale 

gudstjenester og konserter. Foreløpig arrangeres Langhus Live en gang pr mnd.  

Menighetsrådet ønsker å bruke AO Production til det tekniske.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

E) Tiltak for eldre og de i risikogrupper 

Frivillighetssentralen jobber mye ut mot risikogruppene og vi kan melde 

oss der om vi ønsker å bidra. Eli-Norun Reberg ringer rundt og gir oss 

beskjed om hun ønsker at menighetsrådet skal bidra med noe.  

Vedtak: Tatt til orientering.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

F) Klokkerstillingen 

Ole Georg Nordengen har søkt stillingen. Hanne Børresen hører med 

kirkevergen ang status her. Må huske at klokkerene skal få tilbud om å 

være vigselsvert mot timebetaling.  

Vedtak: Tatt til orientering.  

 

Votering: Vedtatt med 7 stemmer for, 0 stemmer mot. 

 

Orienteringssaker: 

- Status kontrakt korleder Baluba 

o Ida Eline Reitan har signert kontrakt med godtgjøring på kr 10 000,- pr år, 

utbetaling juni og desember.  

 

- Status søkere menighetpedagog 

o 8 søkere 

o Per Øyvind Skrede tenker intervjuer uke 14 

o Leder av menighetsråd i Langhus og Siggerud vil bli kontaktet ang søkerliste 

og intervjugruppe 

 

 

 

 

Ref. 20.3.20 HB 


